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Geacht College, 

Kunt U mij een overzicht verstrekken over de periode 2017 tot en met 2027 (2017 tm 2022 op 

rekeningbasis en vanaf 2023 op begrotingsbasis) van de door de gemeente Maastricht ontvangen 

Rijksbijdragen gemeentefonds (Sub functie Brandweer en rampenbestrijding) voor de onderdelen 

met  de taken van de Veiligheidsregio Zuid-Limburg, waarbij deze gegevens per jaar afgezet worden 

tegen de resp. jaarbijdragen van Maastricht als deelnemende gemeente in de Gemeenschappelijke 

Regeling  Veiligheidsregio Zuid Limburg ? 

In afwachting op uw reactie, 

 

Met vriendelijke groet 

Jan Meertens 
Gemeenteraadslid Senioren Partij Maastricht 
 
 
Antwoord 1: 

Bovenstaande vraag is een terechte vraag om te stellen. Echter de beantwoording van deze vraag is 

helaas niet voor ons niet mogelijk.  

De beantwoording is niet mogelijk doordat een herverdeling van het gemeentefonds heeft 

plaatsgevonden, hierdoor is het subcluster niet meer mogelijk voor 2023 en verdere jaren. Ten 

aanzien van de eerdere jaren was er wel dit “fictieve” subcluster. Het berekenen hiervan gebeurde op 

basis van 11 maatstaven die ieder met een bepaald gewicht naar dit cluster werden doorgerekend. 

Dat gewicht en verdeling is niet meer te achterhalen/ direct te onttrekken aan het systeem. Waarbij 



tevens gezegd dient te worden dat het systeem alleen informatie biedt op basis van één 

basismoment.  

Om dit te illustreren nemen als voorbeeld de meicirculaire 2019: De geeft op basis van de maatstaven 

die toen beschikbaar waren en de gewichten waarmee toen werd gerekend voor alle komende jaren 

de verdeling aan. Echter de betreffende opgenomen maatstaven en gewichten wijzigen per jaar.  

Daarbij komt ook nog dat het systeem ons geen verdeling voor de jaren 2017 en 2018 aan kan geven.  

Kortom: diverse onvolkomenheden die samenhangen met het belang van de functionaliteit. Het is 

namelijk slechts een indicatie van wat binnenkomt binnen de totale algemene uitkering (die wij wel 

nauwgezet berekenen). Daarbij komt ook nog eens dat het een volledige beleidsvrijheid betreft. 

Vandaar dat de ontwikkelaar hier technisch volop in heeft geïnvesteerd en het voor gemeenten een 

handmatige exercitie betreft. 
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